
 
 

Protokoll	styrelsemöte	SBK	

Plats: Digitalt Möte 

Tidpunkt: 2021-01-14, 18:30 

Protokoll nr: 1 

Närvarande: Ann Carlson, Johanna Boström Stone, Lennart Larsson, Anna Löfblad 
Åsa Nilsson och Anne Spännare. 

Anmält förhinder:  

1. Mötets	öppnande		
- Ordförande Lennart Larsson öppnade mötet.  

2. Godkännande	av	dagordningen	
- Styrelsen beslutade att fastställa den förelagda dagordningen. Tillägg av punkt i 

dagordningen, ordförandemötet som är planerat till februari. 

3. VU	beslut	
- VU beslutade den 2 november att avboka konferenslokalen den 11 november på 

grund av de nya Corona restriktionerna. Detta får till följd att vi kommer att behöva 
betala 75% av bokningsavgiften. 

4. Verksamhetsberättelse	
- Lennart Larsson gick igenom Verksamhetsberättelsen och det gjordes några mindre 

ändringar. 

5. Ekonomi	
- Åsa Nilsson redogjorde för årets resultat och ekonomin har bland annat påverkats av 

pandemin, som resulterat i att alla externa möten och konferenser blivit inställda. 
Även våra medlemsmöten, så som vår och höstmöte har påverkats av pandemin och 
blivit inställda 

6. Budget	2021	
- Lennart gick igenom förslaget på 2021 års budget och informerade 

kontaktpersonerna om förändringar i de olika sektorernas budgetar, så det senare 
kan informera vidare till ansvariga för sektorn. 



 
 
7. Distriktets	mål	under	2021	
- Lennart Larsson hade två frågor till styrelsen, skall distriktet ha ett digitalt 

ordförandemöte i stället för det inplanerade mötet i februari? Styrelsen beslöt att 
ställa in mötet helt och hållet och att vi kommer att genomföra ett ordförande möte 
till hösten.  

- Styrelsen diskuterade om distriktet skall sänka sin avgift från klubbarna, från 30 
kronor till 25 kronor.   

8. Mötet	avslutades		
- Mötet avslutades 20:00 

 

 

 

 

 

 

____________________________ 
Lennart Larsson 
Ordförande 

 

 

 

 

 

 

____________________________ 
Ann Carlson 
Sekreterare 

 


